

## Referat fra Genskabets fællesmøde den 5. nov. 2019 kl 19:00

<p>1. Åbning af mødet. Sociokrati. Din taletid uden afbrydelse. Vent og lyt.</p> <p>a. Facilitator Dorte Valg af referent og valg til næste møde.</p> <p>b. Gennemgang af dagsordenen</p> <p>c. Gennemgang af referat fra sidst (10 min.) I alt)</p>	<p>Deltagere: Asuman, Dorte, Siri, Daniel, Brian V. Torben, Tanja, Brian C. Lilian R., Lillian P. , og Birte</p> <p>Referent: Birte</p> <p>Mødeleder og referent på næstkommende møde tirsdag den 3.dec., Brian mødeleder, Siri referent.</p>
<p>2. Medlemmer</p> <p>a. Velkommen til nye medlemmer</p> <p>b. Kort præsentationsrunde om hvem man er, og hvad man ser sig selv (kunne) bidrage med. 15. min. (2 til hver)</p> <p>c. Medlemmer (Lillian)</p>	<p>Brian Cederberg og Daniel</p> <p>Begge er forholdsvis nye fastboende på Orø, og vil/kan deltage på forskellig vis.</p> <p>Lilian fortalte af hun lige havde opdaget, at også vores mobiltlf. Er forsvundet. Så derfor ikke tal på antal betalende medlemmer.</p>
<p>3. Deleordning udkast til hvordan (Torben)(10 min.)</p>	<p>Dorte og Torbens forslag til deleordning for udlån af værktøj, blev drøftet.</p> <p>Udlån kan foregå onsdag 10-12 eller lørdag 10-14. Udlånstid = 14 dage.</p> <p>Nøglemærkeordning for større værktøjer.</p> <p>Udlån til medlemmer af Genskabet gratis</p> <p>Udlån til ikke-medlemmer (se reglerne i udlånsbogen)</p> <p>Det blev aftalt, at vi foreløbig giver ordningen en prøvetid på 3.mdr.</p>
<p>4. Haveaffaldsgruppe: Affaldsmøde – orientering og diskussion om dagsorden (Siri) 10 min.</p>	<p>Siri arbejder på at få et møde i kommunen med fællesskaber Bente Mehan og en medarbejder mere.</p> <p>Brian V, Daniel og Brian C vil deltage i arbejdsgruppe.</p> <p>Siri indkalder til opstartende møde.</p>
<p>5. Folderudkast (Siri) 10 min.</p>	<p>Stadig på skitseplan. Meget af det vi har på de store A-stativer kan anvendes, men måske der også skal tænkes noget nyt ind. Siri arbejder på sagen.</p>

Butiksgruppe:	
<p>6. Kasseapparat (Lillian) 5 min.  a. Halvtag i funktion – hvordan og hvornår (Siri) 5 min.</p>	<p>Lilian foreslog indkøb af nyt kasseapparat. Et nyt kan anskaffes for under 2000 kr.  Bred enighed om, at der <b>skal</b> være kasseapparat i butikken.  Det blev besluttet, at give det gamle apparat en chance. Tages op igen på næste møde.</p> <p>Der er problemer med de ting, som står under halvtaget. Nogle møbler er grønne af mug og er jordslået.  Torben kunne fortælle, at der er konstateret et par huller i taget.  Der skal hænges presenninger op ud for åbningerne, og som kan rulles op når vi skal have ting ind og ud.  Torben tager sig af dette. (i skrivende stund, er taget tætnet) ☺</p>
<p>7. Skilt til biblioteket (Torben) 2. min.</p>	<p>Biblioteket synes A-skiltene er for tunge at håndtere, så nej tak.  Siri tilbyder det der står ved containeren, som er Siris private. Kan de ikke bruge det, kan vi ikke hjælpe.</p>
<p>8. Julepynt på onsdag – hvem er med (Siri) 5 min.</p>	<p>Butikken gøres juleklar førstkomende onsdag fra 10-12.  En del store kasser skal tømmes og mange gode juleting fordeles i butikken.</p>
<p>9. Juleklip den 23. Hvem vil være med? (Siri) 5 min.</p>	<p>Juleklip i Genskabet blev aftalt til den 23-og 24 nov fra 10-14. Siri reklamerer/annoncerer.</p>
<p>10. Klimavenlig julefest idéer og dato (Siri) 10 min.</p>	<p>Vi mødes lørdag d. 14.dec. kl 14:30, til fælles borddækning mm.  Forslag om "Skraldemad" blev vedtaget. Torben og Tanja aftaler hvor der skal skrælles.  Asuman snakker med Carsten i Brugsen.</p>
<p>11. Hvordan får vi de unge med? (Brian og Siri) Diskussion 20 min.</p>	<p>Forslaget skal nærmere konkretiseres og planlægges. Brian påtog sig opgaven med, at indsamle ideer.  Ideer og forslag skal afleveres til Brian V inden næste fællesmøde.</p>

12. Eventuelt	Cykelværkstedet undtagelsesvis medtaget her. Vi mangler plads, og rummet står tomt og ubrugt. Der var ingen indvendinger mod at bruge rummet til noget andet.
13. Evalueringsrunde	Brian C fortalte, at han var positivt forvirret. Havde ikke regnet med, at han skulle være med til, at tage stilling til kasseapparat mm. Daniel var glad for at have deltaget og vil måske komme til andre fællesmøder. Fint møde og godt styret af Dorte, som afsluttede præcis kl. 21.
14. Udskudt til næste møde a. Cykelværksted b. Tur til Musicon c. Kommende foredrag og workshops	Næste møde Tur til Musicon Kommende foredrag og workshops

Referent Birte Elzer

d. 7.nov. 2019